

Help us plan for SOUTH ORANGE COUNTY'S TRANSPORTATION FUTURE

帮助我们为橙县南部的交通未来做好计划



The Orange County Transportation Authority (OCTA) wants to hear your feedback on alternative travel options that could help improve transportation in south Orange County. Join us for a virtual community meeting to learn more about the **South Orange County Multimodal Transportation Study (SOCMTS)** and ask questions.

橙县交通管理局 (OCTA) 希望听到您对我们有助于改善橙县南部交通的替代出行选择的反馈。请加入我们的虚拟社区会议，了解有关**橙县南部多式联运研究 (SOCMTS)** 的更多信息并提出问题。

We Want To Hear From You! 我们希望收到您的来信！

Please take a short survey online to share your feedback on proposed multimodal alternatives that will help improve transportation in south Orange County in the future.

请在线进行简短调查，分享您对提议的多式联运替代方案的反馈，这些替代方案将有助于改善橙县南部未来的交通。

Survey Link / 调查链接：
[SouthOCStudy.com](https://www.southocstudy.com)

Languages and Other Needs / 语言和其他需求

All requests for reasonable accommodations and/or language services must be made three working days (72 hours) in advance of the scheduled meeting date by contacting Marissa Espino at mespino@octa.net or (833) 711-8070.

所有有关合理便利设施和/或语言服务的要求必须在预定的会议召开日期的三个工作日 (72小时) 之前提出，请发送电子邮件至 mespino@octa.net 或致电 (833) 711-8070 与 Marissa Espino 联系。

VIRTUAL MEETING ROOM / 虚拟会议室

A Virtual Meeting Room will also be open from Monday, March 14 to Friday, April 15, 2022 to learn more about the study, make comments and ask questions. Please visit octa.net/SouthOCStudy to access the Virtual Meeting Room.

虚拟会议室也将于 2022 年 3 月 14 日星期一至 4 月 15 日星期五开放，以了解有关该研究的更多信息、发表评论和提问。请前往 octa.net/SouthOCStudy，访问虚拟会议室。

WHEN / 何时:

Date / 日期:

Wednesday, March 23, 2022 /
2022 年 3 月 23 日，星期三:

Time / 时间: 5:30-6:30p.m. / 下午5时30分至6时30分

A recording of the presentation will be available on the project website following the meeting.

会议结束后，将在该项目网站上提供演示文稿的录音。

WHERE / 地点

Online / 在线: <https://bit.ly/3oVpj8z>

US Phone: 1 669 900 6833

Webinar ID: 863 5463 2775

Passcode: 525228



Para ver la invitación en español, visite:
octa.net/SouthOCStudy

한국어 초대장을 보시려면, 방문하십시오:
octa.net/SouthOCStudy

Để xem lời mời bằng tiếng Việt, xin vui lòng truy cập:
octa.net/SouthOCStudy

Help us plan for SOUTH ORANGE COUNTY'S TRANSPORTATION FUTURE

帮助我们为橙县南部的交通未来做好计划



Orange County Transportation Authority
C/O Marissa Espino
PO Box 14184
Orange, CA 92863-1584

PRSRST STD
ECRWSS
U.S. POSTAGE
PAID
SANTA ANA, CA
PERMIT NO. 985

